
Rapport från UK augusti  

Vi har haft täta kontakter via messenger . Jobbat med Tibethund 2.0 

Anette och jag var på Tånga Hed och skötte prisutdelningen.  Susanne fotade och 
hjälpte oss att sätta upp tält och plocka ihop efter utställningen var slut 

Vid iordningställande av ringen och rivning  såg vi tyvärr inte till några ansvariga från de 
två andra klubbarna vars hundar som också ställdes ut i ringen 

Högbo gick smidigt att iordningställa Matz  ansvarig på plats 

Jag önskar få officeprogrammet som vi påbörjade för flera månader sedan  

Hur gör vi inför utställningarna 2025?  

 

 

 

 


